【國際學術研究大樓】

國際學術研究大樓建於民國 98 年 10 月 11 日,工程造價約 1,200,000,000 元,地下 3 層,地上 12 層,由陳耀東建築師事務所設計,聯鋼營造股份有限公司承作,於民國 101 年 3 月 28 日完工啟用,總樓地面板 41,480 平方公尺〈約 12,500 坪〉,建築高度 50 公尺,共有客梯 9 台、貨梯 1 台,地下 1 樓做為美食街,地下 2 樓做為 300/600 人及 5 間多功能會議廳,2~5 樓做教室使用,4~12F 做為研究實驗室使用。

[International Academic Research Building]

Construction on the International Academic Research Building began on October 11, 2009 at a cost of NT\$1,200,000,000. It has three basement floors in addition to twelve floors above ground. Designed by Arcograph architects & designers Ltd and built by United Steel Engineering & Construction Corp., the Internation Academic Research Building was completed on March 28, 2012. It has a floor area of 41,480 square meters, stands 50 meters tall, and has nine passenger and one freight elevators. The first basement floor contains a food court, and the second basement floor contains two auditoriums was capacities of 300 and 600 people in addition to five discussion rooms. The second to fifth floors house classrooms, and the 4th to 12th floors contain laboratories.